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PROTOKÓŁ Nr VII/11  
z obrad XI sesji Rady Powiatu w Bielsku Podlaskim 

z dnia 28 października 2011 roku 
 
 

XI sesja Rady Powiatu w Bielsku Podlaskim zwołana przez 
Przewodniczącego Rady Powiatu Pana Adama Mirona Łęczyckiego odbyła się  
w dniu 28 października 2011 roku w sali konferencyjnej Starostwa 
Powiatowego przy ul. 11 Listopada 4 w Bielsku Podlaskim. Obrady XI sesji 
rozpoczęły się o godzinie 1000, zakończyły o godzinie 1220.  

Sesję protokołowała Joanna Popławska.  
 
Przewodniczący Rady Powiatu Adam Miron Łęczycki otwierając obrady 

XI sesji stwierdził, iż zgodnie z listą obecności w obradach uczestniczy 16 
radnych, zatem są one prawomocne (lista obecności stanowi załącznik nr 1 do 
protokołu).  

Nieobecny radny Zbigniew Jan Szpakowski (kopia zwolnienia 
lekarskiego stanowi załącznik nr 2 do protokołu). Ponadto w chwili rozpoczęcia 
obrad w sesji nie uczestniczyli radni: Mirosław Bałło oraz Marek Malinowski.  

W obradach udział wzięli także:  
1. Pan Bogdan Komarzewski – Naczelnik Wydziału Organizacyjno-Prawnego 

Starostwa Powiatowego w Bielsku Podlaskim,  
2. Pani Bożena Zwolińska – Skarbnik Powiatu,  
3. Pani Julita Fidziukiewicz – Radca prawny,  
4. Pan Czesław Sokołowski – Burmistrz Miasta Brańsk,  
5. Pan Krzysztof Jaworowski – Wójt Gminy Brańsk,  
6. Pan Andrzej Anusiewicz – Wójt Gminy Rudka,  
7. Pan Ryszard Perkowski – Wójt Gminy Wyszki,  
8. Bożena Grotowicz – Dyrektor SP ZOZ w Bielsku Podlaskim,  
9. Pan Grzegorz Bok – przedstawiciel Podlaskiego Wojewódzkiego Inspektora 

Ochrony Środowiska w Białymstoku,  
10. Pan Tadeusz Leszczyński – Naczelnik Wydziału Architektury, 

Budownictwa, Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Leśnictwa Starostwa 
Powiatowego w Bielsku Podlaskim 

11. Pani Beata Dawidziuk – Dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy w Bielsku 
Podlaskim,  

12. Pan Anatol Grzegorz Tymiński – Naczelnik Wydziału Oświaty, Spraw 
Społecznych i Rozwoju Lokalnego Starostwa Powiatowego w Bielsku 
Podlaskim,  

13. Pani Jolanta Jancewicz – Dyrektor I Liceum Ogólnokształcącego  
im. T. Kościuszki w Bielsku Podlaskim,  

14. Pan Andrzej Stepaniuk – Dyrektor II Liceum Ogólnokształcącego z BJN  
im. B. Taraszkiewicza w Bielsku Podlaskim,  
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15. Pan Romuald Margański – Dyrektor Zespołu Szkół Nr 1 im. Marszałka  
J. K. Piłsudskiego w Bielsku Podlaskim,  

16. Pani Alina Baranowska – Dyrektor Zespołu Szkół Nr 3 im. Wł. St. 
Reymonta w Bielsku Podlaskim,  

17. Pani Jolanta Elżbieta Boćkowska – Dyrektor Zespołu Szkół Specjalnych  
im. Jana Pawła II w Bielsku Podlaskim,  

18. Pani Urszula Kitlas-Bańkowska – Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy 
Rodzinie w Bielsku Podlaskim,  

19. Pan Leszek Aleksiejuk – Dyrektor Powiatowego Zarządu Dróg w Bielsku 
Podlaskim  

(lista obecności stanowi załącznik nr 3 do protokołu).  
 

Przewodniczący Rady Powiatu powitał wszystkich obecnych, po czym 
zwrócił się z prośbą o zgłaszanie uwag i wniosków do proponowanego porządku 
obrad (porządek obrad stanowi załącznik nr 4 do protokołu), który radni 
otrzymali wraz z zaproszeniem (potwierdzenie odbioru materiałów sesyjnych 
przez radnych stanowią załącznik nr 5 do protokołu).  

Wicestarosta Piotr Bożko zgłosił wniosek o ujęcie do porządku obrad, po 
punkcie 2, punktu 3 o treści: „Podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie 
przyjęcia stanowiska dotyczącego zasad kontraktowania przez Narodowy 
Fundusz Zdrowia nocnej i świątecznej ambulatoryjnej i wyjazdowej pomocy 
medycznej na terenie Powiatu Bielskiego.” Konieczność podjęcia w/w uchwały 
stanowi reakcję na działania Podlaskiego Oddziału Wojewódzkiego 
Narodowego Funduszu Zdrowia w Białymstoku po ogłoszeniu konkursu w w/w 
sprawie.  

Wicestarosta zgłosił także wniosek o wprowadzenie do porządku obrad po 
punkcie 11, punktu 12 o treści: „Podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie 
udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej Gminie Miejskiej 
Bielsk Podlaski z przeznaczeniem na remont Pomnika Niepodległości Polski  
w Bielsku Podlaskim”.  

O godzinie 1006 na obrady przybył radny Mirosław Bałło. Od tej chwili  
w obradach uczestniczyło 17 radnych.  

W związku z brakiem kolejnych uwag, Przewodniczący Rady Powiatu 
zamknął dyskusję, po czym poddał pod głosowanie wniosek o ujęcie pod 
pozycją nr 2 w proponowanym porządku obrad sesji dodatkowego punktu  
o brzmieniu jak wyżej.  

Rada Powiatu, w głosowaniu jawnym, stosunkiem głosów: 16 „za”,  
0 przeciwnych i 0 wstrzymujących się (radny Z. Tworkowski nie wziął udziału  
w głosowaniu) wprowadziła do porządku obrad sesji, jako punkt nr 3, nowy 
punkt o brzmieniu jak wyżej.  

Następnie Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wniosek o ujęcie 
pod pozycją nr 12 w proponowanym porządku obrad sesji dodatkowego punktu  
w zaproponowanym brzmieniu.  
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Rada Powiatu, w głosowaniu jawnym, stosunkiem głosów: 15 „za”,  
0 przeciwnych i 2 wstrzymujących się wprowadziła do porządku obrad sesji, 
jako punkt nr 12, nowy punkt o brzmieniu jak wyżej.  

O godzinie 1007 na obrady przybył radny Marek Malinowski. Od tej 
chwili w obradach uczestniczyło 18 radnych.  

W dalszej kolejności Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad 
porządkiem obrad z uwzględnieniem w/w zmian.  

Rada Powiatu, w głosowaniu jawnym, stosunkiem głosów: 17 „za”,  
0 przeciwnych i 1 wstrzymującym się przyjęła następujący porządek obrad XI 
sesji Rady Powiatu:  
1. Otwarcie sesji. 
2. Stwierdzenie quorum. 
3. Podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie przyjęcia stanowiska 

dotyczącego zasad kontraktowania przez Narodowy Fundusz Zdrowia nocnej 
i świątecznej ambulatoryjnej i wyjazdowej pomocy medycznej na terenie 
Powiatu Bielskiego. 

4. Przyjęcie protokołu z X sesji Rady Powiatu.  
5. Sprawozdanie z pracy Zarządu Powiatu w okresie międzysesyjnym.  
6. Informacja Podlaskiego Wojewódzkiego Inspektora Ochrony Środowiska  

o stanie środowiska na terenie Powiatu Bielskiego.  
7. Sytuacja w zakresie bezrobocia w Powiecie Bielskim w 2011 roku.  
8. Informacja o realizacji zadań oświatowych za rok szkolny 2010/2011, 

przygotowaniu do nowego roku szkolnego oraz o wynikach sprawdzianów  
i egzaminów zewnętrznych w szkołach prowadzonych przez Powiat Bielski.  

9. Podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie określenia zadań, na które Powiat 
Bielski przeznacza środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 
Niepełnosprawnych w 2011 roku. 

10. Podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie ustalenia wysokości opłat za 
zajęcie pasa drogowego.  

11. Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej z wyników kontroli przeprowadzonej  
w Zespole Szkół Nr 3 im. Wł. St. Reymonta w Bielsku Podlaskim.  

12. Podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie udzielenia pomocy finansowej  
w formie dotacji celowej Gminie Miejskiej Bielsk Podlaski  
z przeznaczeniem na remont Pomnika Niepodległości Polski w Bielsku 
Podlaskim. 

13. Podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie zmian w budżecie Powiatu 
Bielskiego na 2011 rok. 

14. Podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie zmiany uchwały w sprawie 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Bielskiego na lata 2011-2020 wraz  
z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2011-2020 oraz wykazu 
przedsięwzięć. 

15. Interpelacje i zapytania radnych. 
16. Sprawy różne. 
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17. Zamknięcie posiedzenia.  
 
Ad. 3 

Przechodząc do realizacji kolejnego punktu porządku obrad sesji – 
Podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie przyjęcia stanowiska dotyczącego 
zasad kontraktowania przez Narodowy Fundusz Zdrowia nocnej i świątecznej 
ambulatoryjnej i wyjazdowej pomocy medycznej na terenie Powiatu Bielskiego 
(projekt uchwały stanowi załącznik nr 6 do protokołu), Przewodniczący Rady 
zwrócił się do radnych z pytaniem, czy chcą zabrać głos w tej sprawie.  

Wicestarosta Piotr Bożko poinformował, iż w bieżącym tygodniu 
pozyskano informację o tym, iż Podlaski Oddział Wojewódzki NFZ  
w Białymstoku rozpisał konkurs na nocną i świąteczną ambulatoryjną  
i wyjazdową opiekę zdrowotną, która uzupełnia świadczenia lekarzy rodzinnych 
w godz. 1800 – 800. Świadczeniodawca musi spełniać kilka warunków, m.in. 
mieć przygotowane ambulatorium, do którego będą się zgłaszać osoby chore 
oraz dysponować zespołem wyjazdowym, który na wezwania przyjeżdża do 
osoby chorej. W latach poprzednich świadczeniodawcą w tym zakresie na 
terenie powiatu bielskiego było pogotowie wojewódzkie. Pogotowie nie 
dysponowało jednak odpowiednią bazą ambulatoryjną, odpowiednią bazą 
diagnostyczną, a do udzielania pomocy wysyłani byli ratownicy nie mający 
uprawnień do podawania odpowiednich leków. Wobec powyższego pacjenci 
bez diagnostyki przewożeniu byli na szpitalny oddział ratunkowy, co 
powodowało przerzucanie kosztów leczenia do szpitala. Z uwagi na nienajlepszą 
współpracę pogotowia ze szpitalem podjęto starania mające na celu zmianę w/w 
zasad. Dzięki temu, od lutego br., szpital bielski świadczy nocną i świąteczną 
ambulatoryjną i wyjazdową pomoc medyczną. W tym celu: wybudowano obszar 
konsultacyjny, zakupiono samochody, zatrudniono lekarzy, ponosząc koszt na 
zorganizowanie w/w opieki w wysokości ok. 800 tys. zł. Mimo, iż obecny 
system się sprawdza, w rozpisanym nowym konkursie powiat bielski, który do 
tej pory był terenem jednolitym, a mieszkańcy byli przyzwyczajeni do tego, iż 
świadczenia odbywają się w stolicy powiatu, czyli w szpitalu w Bielsku 
Podlaskim, został podzielony na trzy obszary. Zarządzeniem Prezesa NFZ 
określono, iż opiekę kontraktuje się w obszarach 50-tysięcznych. Wicestarosta 
poinformował, iż w województwie mazowieckim granice zabezpieczenia 
obszarów pokrywają się z granicami powiatu. Rozpisane są konkursy m.in. na 
powiat garwoliński, powiat węgrowski, powiat sokołowski, gdzie w zależności 
od ilości mieszkańców jest wielokrotność sumy kontraktowania na 50 tys. 
mieszkańców. Podlaski Oddział NFZ cztery powiaty z terenu województwa 
podlaskiego rozczłonkował, z czego w najgorszej sytuacji znajduje się powiat 
bielski. W konkursie w którym mógłby uczestniczyć bielski szpital funkcjonują: 
miasto Bielsk Podlaski oraz gminy: Bielsk Podlaski, Boćki, Orla. Do obszaru 
dołączono także gminę Czyże, na co nie ma zgody w powiecie hajnowskim. 
Gminę Brańsk, miasto Brańsk i gminę Wyszki oddzielono od powiatu 
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bielskiego i przyłączono do powiatu z obszaru białostockiego z siedzibą  
w Łapach, natomiast gminę Rudka przyłączono do obszaru 
wysokomazowieckiego. Z obszaru wysokomazowieckiego odłączono trzy 
gminy: Kulesze Kościelne, Kobylin Borzymy, Sokoły włączając je do powiatu 
białostockiego. W powiecie augustowskim gminy Sztabin i Lipsk przyłączono 
do obszaru z Sokółki, gdzie szpital jest w Dąbrowie Białostockiej. Wszystkie 
warunkowania historyczne, społeczne, komunikacyjne, demograficzne, które do 
tej pory funkcjonowały decyzją urzędniczą zostały przekreślone. Podejmowano 
wiele czynności, od indywidualnych kontaktów z prezesem NFZ, poprzez 
zorganizowanie konwentu powiatów, do unieważnienia i ponownego rozpisania 
konkursu. Nie znalazło to jednak pozytywnego oddźwięku we władzach 
funduszu. Zarówno dyrektorzy szpitali, starostowie, wojewoda nie zgadzają się 
z powyższymi działaniami Funduszu. Starosta podjął także próbę naprawienia 
zaistniałej sytuacji poprzez zarząd Związku Powiatów Polskich. Wicestarosta 
wyraził nadzieję na opamiętanie i przywrócenie dotychczasowych zasad. 
Fundusz tłumaczy, że i tak szpital nie odmówi pomocy dla pacjenta, ale 
faktycznie będzie to oznaczało, że środki wpłyną do innego obszaru np. do Łap, 
a pacjenci i tak będą leczeni w bielskim szpitalu. Zespół wyjazdowy świadczący 
opiekę na wezwanie. Może dojść do sytuacji gdzie będą dwa wezwania: jeden  
z objętego kontraktacją a drugi spoza tego obszaru. Kto zatem ma podjąć 
decyzję gdzie zespół wyjazdowy wysłać? Czy mamy osobie będącej np.  
w krytycznej sytuacji mówić, żeby dzwonił np. do Łap. Odpowiedzialność za 
system ochrony zdrowia trzeba ponosić jako powiat, jako Rada Powiatu, 
wyrażając sprzeciw wobec zaproponowanego podziału. Wicestarosta zwrócił się 
następnie z prośbą o podjęcie uchwały w zaproponowanym brzmieniu.  

Pani Bożena Grotowicz – dyrektor SP ZOZ w Bielsku Podlaskim 
poinformowała, iż sytuacja ta jest ewenementem w skali kraju. Istnieje 
podejrzenie, iż NFZ organizuje konkurs licząc się z wygraną pogotowia 
ratunkowego i działające w jego interesie, tak by z powrotem przejęło ono 
nocną i świąteczną pomoc medyczną. Fundusz wielokrotnie był informowany  
o tym, iż pogotowie nie świadczy lekarskiej wyjazdowej opieki medycznej, 
wysyłając ratowników, który nie są uprawnieni do wystawienia diagnozy. 
Większość wezwań kończyło się zatem przywiezieniem pacjenta do szpitala,  
a pacjenci oczekiwali od szpitala odwiezienia ich do domu. Działania powyższe, 
kosztem szpitali, pozwoliły na wygospodarowanie przez pogotowie zysku  
w kwocie ok. 4 mln zł.  
Teoretycznie z punktu widzenia szpitala może być lepiej, bo poprzez mocne 
ograniczenie terenu działania, odpadną najdalsze wyjazdy na teren Brańska, 
Wyszek, czy Rudki. Nie chodzi jednak o dobro szpitala. Gwarancji, że na teren 
Bielska, Bociek, Orli oraz Czyż konkurs wygra szpital w Bielsku Podlaskim 
oczywiście nie ma, niemniej jednak obecna opieka zorganizowana jest na 
stosunkowo dobrym poziomie. Lekarze z opieki ambulatoryjnej większy 
problem wykraczający poza ich możliwości konsultują z lekarzami  
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z poszczególnych oddziałów, a pacjenci są zadowoleni z kompleksowo 
udzielonej pomocy i porady. Z ambulatorium skierowanie do hospitalizacji 
otrzymują wyłącznie pacjenci w uzasadnionych przypadkach. W dużym stopniu 
zrobił się porządek w tej kwestii. Teraz będzie wojna, a szpital będzie pierwszą 
tarczą odbierającą niezadowolenie ludzi. Wyraziła także ogromną nadzieję  
w Burmistrzu i Wójtach, ponieważ jak życie pokazuje dopóki się nie zrobi 
szumu medialnego i nie pokaże zdenerwowanych ludzi do kamer dopóty 
jesteśmy jako instytucja lekceważeni. Podziękowała w tym miejscu obu 
Starostom za podjęte działania. Arogancja funduszu wobec takiego gremium 
jakim jest konwent powiatów zasługuje na największe potępienie. Zwróciła się 
także z prośbą, by w interesie mieszkańców doprowadzić do unieważnienia 
konkursu. Tłumaczenia Funduszu, iż nie można konkursu powtórzyć lub 
zmienić są nieprawdziwe. Starostowie mają opinię w tej kwestii. W ogłoszeniu 
konkursu dot. nocnej i świątecznej opieki medycznej, którą fundusz zamieścił na 
stronie internetowej jest zapis, że konkurs w całości lub w części może być 
odwołany w każdym czasie, jego powtórzenie jest zatem możliwe nawet po 
terminie składania ofert. Dyrektor Funduszu na konwencie informował, iż nie 
zdąży on ze zmianą planu zakupu, co nie jest prawdą, bowiem plan zakupu robi 
się na poszczególne dziedziny np. chirurgię, ortopedię. Podstawowa opieka 
zdrowotna, w której mieści się nocna i świąteczna pomoc, nie wymaga planu, bo 
wiadomo jest ilu jest mieszkańców objętych udzieleniem pomocy. Można także 
wydłużyć termin składania ofert, rozstrzygając w tej części która nie budzi 
kontrowersji. Możliwości prawnych jest dużo, chodzi tylko o wolę polityczną. 
Zwróciła się następnie z prośbą o wsparcie podjętych działań.  

Starosta Sławomir Jerzy Snarski podziękował Burmistrzowi i Wójtom za 
przybycie na sesję Rady Powiatu, co pozwoli na przekazanie informacji  
o formie zabezpieczenia nocnej i świątecznej opieki zdrowotnej po 
przeprowadzeniu obecnego postępowania konkursowego. Mamy 
zmonopolizowaną strukturę władzy. Podejmowane są decyzje zza biurka, bez 
żadnych konsultacji. Na wniosek Starosty został zorganizowany konwent 
powiatów, gdzie obecni byli m.in. Wicewojewoda oraz szefowie Funduszu oraz 
dyrektor ds. medycznych, który nakreślił nowy podział administracyjny kraju. 
Niepokojące jest to, że zostały złamane zasady i przepisy. W ustawie  
o samorządzie powiatowym zapisano, iż jedną z podstawowych zadań powiatu 
jest ochrona zdrowia. Zarządzenie prezesa NFZ o obszarach kontraktowania 
stanowi, iż obszarem zabezpieczenia jest obszar powiatu, i jest to spójna 
integralna część. Natomiast w sytuacji gdy powiaty są zbyt małe można 
dokonywać podziału. Podziękował w tym miejscu za partycypację samorządów 
gminnych w inwestycji jaką był blok operacyjny. Szpital bielski złoży wniosek  
z nadzieją na wygraną, niemniej jednak nawet po wygranej nie wszyscy 
mieszkańcy powiatu będą mieli zabezpieczone świadczenia przez bielski szpital. 
Dyrektor NFZ został poinformowany, iż za zaproponowaną składkę szpital 
bielski może wykonywać zadania dla innych gmin pod warunkiem ogłoszenia 
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przez NFZ możliwości wykonywania tych świadczeń. Świadczenie wyjazdowej 
pomocy medycznej poza zakontraktowanym obszarem stanowić będzie 
pewnego rodzaju nieodpowiedzialność oraz niegospodarność. Nie można się 
także zgodzić z wypowiedzią dyrektora Funduszu, którego zdaniem szpital 
bielski nie może odmówić pomocy, bowiem równie dobrze oznaczać to będzie 
niemożliwość odmowy wyjazdu na wezwanie do pacjenta dzwoniącego np.  
z Krakowa. Decyzje zostały podjęte szybko, w czasie trwania procedur, 
Wicewojewoda potwierdzając rację samorządów i szpitali nadał bieg sprawie. 
Na szczęście dotyczy to nie jednego a kilku powiatów, co stanowi większą siłę 
oddziaływania. Trzeba mieć także świadomość, iż ostro występując w stosunku 
do Funduszu narażamy się na to, iż w innych aspektach Fundusz może szukać 
rozwiązań które mogą być dla szpitala bielskiego niekorzystne. Tematu nie 
wolno jednak odpuszczać, trzeba być konsekwentnym, doprowadzając do 
dobrego rozwiązania. Informację przekazano Wojewodzie, posłom, Związkowi 
Powiatów Polskich. W dniu dzisiejszym ma się odbyć spotkanie sekretarza 
generalnego ZPP z prezesem NFZ. W dniu 2 listopada mija termin składania 
wniosków w konkursie. Szpital taki wniosek złoży, będzie on jednak obejmował 
obszar wyznaczony w konkursie. Złożenie wniosku na wyłączone z Powiatu 
Bielskiego samorządy gminne, nie jest możliwe, ze względu na konieczność 
wykazania na terenie powiatu białostockiego bądź wysokomazowieckiego 
ambulatorium z całym zapleczem. Starosta zwrócił się z prośbą o podjęcie 
uchwały w przedmiotowej sprawie.  
Starosta poinformował także, iż 650 mln zł z rezerwy NFZ zostało podzielone, 
przy czym woj. podlaskie nie otrzymało żadnych środków. Prezes NFZ, który 
reprezentuje ubezpieczonych mieszkańców z woj. podlaskiego, na pytanie 
Starosty dot. podjętych działań poinformował, iż prezes NFZ nie ma  
w zwyczaju informować oddziałów o terminie rozwiązania rezerwy, a nie znając 
terminu oddział nie składa wniosku o przyznanie tych środków. Oznacza to, że 
nawet w ramach posiadanych środków podejmowane są absurdalne 
rozstrzygnięcia dla poszczególnych mieszkańców.  
Starosta zauważył, iż czasami zdarza się tak, że podczas rozmowy na 
argumenty, bez mocnego wyrażenia niepokoju, nie udaje się dojść do 
porozumienia. W takich sytuacjach być może trzeba mocniejszych akcentów, 
wsparcia medialnego, tak by urzędnik który może odwrócić sytuację zechciał ją 
odwrócić. Po wysłuchaniu przedstawionym m.in. przez Wojewodę argumentów 
Fundusz poinformował, iż nie zamierza nic robić, nawet jeżeli jest błąd, 
ponieważ konkurs został ogłoszony i nie ma czasu na cofanie, być może za rok 
coś się zmieni. Podczas gdy kontrakt podpisywany jest na trzy lata należy się 
więc liczyć z tym, że taki stan rzeczy będzie obowiązywał przez kolejne trzy 
lata. Zaapelował przy tym o wspólne podjęcie działań zmierzających do 
odwrócenia w/w absurdalnej sytuacji.  

Radna Zinaida Kuprianiuk-Daniluk stwierdziła, iż takiego absurdu na 
przestrzeni ponad 40 lat swojej praktyki zawodowej nie widziała. Czy chodzi  
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o to by do reszty opiekę zdrowotną rozwalić? Stając w pozycji pacjenta, który 
otrzymuje skierowanie do szpitala, to do którego szpitala ma się on udać? 
Zapytała, kto podjął tak absurdalną decyzję w Podlaskim Oddziale NFZ, 
tłumacząc przy tym że sytuacji nie da się odwrócić? Czy to jest jakieś państwo 
w państwie? Według radnej podział na 50-tysięczne obszary w taki a nie inny 
sposób, bez żadnych konsultacji jest niewyobrażalny. Zmian terenów 
administracyjnych nie można sobie dokonywać w dowolny sposób. Być może 
powinna sprawa powyższa winna zostać rozpatrzona w postępowaniu sądowym. 
Tym bardziej, iż teren powiatu zamieszkują osoby przywiązane do tego miejsca, 
związane z bielskim szpitalem. Również lekarze pracujący i świadczący usługi 
poczuwają się, że to są ich podopieczni. Pójście do przypadkowego gabinetu 
może oznaczać, iż dana osoba stanie się kolejnym numerkiem z kolejki, a nie 
pacjentem przypisanym do danego terenu, swojej placówki. Bardzo dobrze, że 
reakcje Starostów, dyrektora SP ZOZ były natychmiastowe, przeciwko takim 
decyzjom należy bowiem występować bardzo ostro. Poparła protest, 
stwierdzając, iż powinien on być bardzo ostro wyrażony z podkreśleniem 
niesamowitej absurdalności tego pomysłu.  

Radny Zdzisław Tworkowski poinformował, iż podjęte działania popiera. 
Zapytał jednak jak się to dzieje że zostało zrobione bardzo dużo dla załatwienia 
tej sprawy, były prowadzone rozmowy, a radni dowiadują się o tym dzisiaj a nie 
np. na sesji wrześniowej, przed wyborami, gdzie można byłoby informację 
przekazać ludziom, wytłumaczyć kto działa na ich szkodę. Czy informowanie 
po wyborach jest działaniem celowym? Co jeszcze Platforma Obywatelska 
może zrobić w tym kraju, by ludzie wreszcie się opamiętali i zrozumieli kto 
działa na ich szkodę? Dyrektora NFZ ktoś postawił tak samo jak jest władny, by 
go odwołać. Pani dyrektor nawołuje do jakiegoś rokoszu. Ale to Pani dyrektor 
startowała z listy Platformy Obywatelskiej, władzę sprawują jej koleżanki  
i koledzy. Tam trzeba sie udać prosząc o opamiętanie i o zmiłowanie. Decyzja 
NFZ stanowi absurd bijący rekordy głupoty, które są warte zapisania w Księdze 
Rekordów Guinnessa. Odpowiedzieć powinniśmy politycznie, dotrzeć, 
pozmieniać i wprowadzić działania, które są zgodne. Czy NFZ będzie 
pokazywał MSWiA jak dokonać podziału administracyjnego? Powinno się 
powiedzieć, stop wariactwu politycznemu, wszelkiej głupocie.  

Starosta zauważył, iż konkurs ogłoszono 5 dni temu, przekazanie 
informacji na sesji wrześniowej nie było zatem możliwe. Mamy pewien problem 
nad którym się trzeba pochylić. Na to kto kogo postawił i kto kogo odwoła 
radny Tworkowski ma taki sam wpływ jak i Starosta.  

Pani Bożena Grotowicz zwróciła się z prośbą o nierobienie wiecu 
politycznego przy okazji problemu, który dotyczy zwykłych, normalnych ludzi, 
o niewykorzystywanie ich krzywdy do haseł politycznych i uprawiania polityki. 
Poinformowała, iż nie jest i nigdy nie była członkiem Platformy Obywatelskiej. 
Nie poczuwa się także do odpowiedzialności za decyzje polityczne tej partii.  
To że startowała z tej listy nie oznacza, że musi się kajać za każdą decyzję. 
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Obecny dyrektor Podlaskiego Oddziału NFZ został wybrany za rządów Prawa  
i Sprawiedliwości. Konkurs został ogłoszony kilka dni temu i od pierwszego 
dnia rozpoczęto działania. Ponieważ wszystkie dotychczasowe metody zawiodły 
temat został poruszony na dzisiejszej sesji Rady Powiatu.  

Pan Krzysztof Jaworowski – Wójt Gminy Brańsk poinformował, iż  
w pierwszej chwili informację, która dotarła do niego kilka dni temu 
potraktował jako żart, jednakże potwierdzenie przez Starostę wywołało wielki 
niepokój. Nie wyobraża sobie sytuacji, by sprawdzający się przez wiele lat 
podział, oznaczający przywiązanie pacjentów do bielskiego szpitala, został 
zmieniony. Przekazanie informacji mieszkańcom, których zmiana dotyczy nie 
znajdzie zrozumienia. Powinniśmy wspólnie zastanowić się jak rozwiązać ten 
problem. Nie politycznie, ale konkretnie i merytorycznie. Trzeba zapraszać 
posłów, którzy mają największe dojście do NFZ, mogą w naszej obronie stanąć. 
Poinformował, iż gmina Brańsk popiera projekt uchwały w przedmiotowej 
sprawie. Być może konieczne będzie zebranie podpisów, zorganizowanie 
protestu. Wszystko wskazuje że wprowadzenie w/w zmian oznaczać będzie 
podziały na lepszych i gorszych pacjentów i pracowników, co w konsekwencji 
doprowadzi do wielu problemów.  

Pan Czesław Sokołowski – Burmistrz Miasta Brańsk zauważył, iż można 
podejmować różne decyzje, można budować mosty wzdłuż rzeki tylko jaki jest 
tego sens. Stwierdził, iż gdyby była taka możliwość, w imieniu 4 tys. 
mieszkańców miasta Brańska zgłosiłby liberum veto w tej sprawie. Nie można 
się zgodzić na to, by ktoś w swej radosnej twórczości przesuwał np. Brańsk tak 
jak pionek na szachownicy. Trzeba pamiętać, że Brańsk to nie tylko nazwa to 
ponad 4 tys. mieszkańców, którym robi się w tej sytuacji krzywdę. Dziękując za 
zaangażowanie Staroście, Wicestaroście i dyrektorowi SP ZOZ, postawę Rady, 
poinformował, iż włącza się w podjęte działania mające na celu likwidację 
bezsensownej decyzji. Zadeklarował także, iż jako Burmistrz Miasta Brańska 
wspólnie z mieszkańcami gminy uczyni wszystko, by tę sprawę wyprostować.  

Pan Andrzej Anusiewicz – Wójt Gminy Rudka stwierdził, iż większego 
nonsensu nie można było wymyślić. Poinformował, iż jako reprezentant 2 tys. 
mieszkańców gminy Rudka podjęte działania popiera. Podziękował przy tym za 
błyskawiczną reakcję. Zaznaczył także, iż przypomina to bezsensowne 
losowanie w totolotka, gdzie nie ma wygranych, bowiem Ci do których 
mieszkańcy Gminy Rudka mają się zgłosić także nie będą z tego powodu 
zadowoleni.  

Pan Krzysztof Jaworowski zwrócił się z prośbą o przekazanie uchwały 
jeszcze w dniu dzisiejszym, tak by możliwe było przekazanie jej mieszkańcom.  

Pan Ryszard Perkowski – Wójt Gminy Wyszki stwierdził, iż w sytuacji 
braku efektu na podjęte wspólnie działania ostatecznym wyjściem będzie 
interwencja mieszkańców bezpośrednio w siedzibie NFZ.  

Pan Bazyli Leszczyński – Wiceprzewodniczący Rady Powiatu zauważył, 
iż zabranie gminy Rudki do powiatu wysokomazowieckiego, miasta i gminy 
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Brańsk oraz gminy Wyszki do powiatu białostockiego, włączając do nas Czyże 
oznacza, iż teren powiatu bielskiego znacznie się zmniejszył. Trzeba uruchomić 
społeczeństwo, zbierać podpisy, tak by w ramach obowiązujących przepisów 
stawiać opór działaniom zmierzającym do podziału administracyjnego. Takich 
decyzji, wskazujących na większy plan, nie podejmuje się bowiem pochopnie.  

Starosta poinformował, iż po podjęciu przez Radę Powiatu uchwały  
w przedmiotowej sprawie, zostanie ona zeskanowana i przesłana e-mailem do 
samorządów gminnych z terenu powiatu. Działania trzeba zintegrować. Jeszcze 
w dniu dzisiejszym zostanie podjęta próba spotkania w NFZ, w których 
wskazane jest uczestnictwo Burmistrza i Wójtów gmin objętych podziałem. 
Udział w spotkaniu deklaruje także Starosta Wysokomazowiecki. Poparcie 
społeczne jest jak najbardziej wskazane, szczególnie z terenu objętego 
podziałem. Odnosząc się do wypowiedzi Wiceprzewodniczącego Rady Powiatu 
Starosta stwierdził, iż nie jest to plan podziału administracyjnego, raczej 
głupota, niekompetencja pracownika, który plan opracował, oraz szukanie 
półśrodków do wygospodarowania oszczędności. Starosta poinformował także, 
iż informacje będą przekazywane na bieżąco.  

W związku z brakiem uwag Przewodniczący Rady zamknął dyskusję  
w tym punkcie, odczytał projekt stanowiska, po czym poddał pod głosowanie 
rozpatrywany projekt uchwały.  

Rada Powiatu, w głosowaniu jawnym, stosunkiem głosów: 18 „za”,  
0 przeciwnych i 0 wstrzymujących się podjęła uchwałę Nr XI/78/11  
w przedmiotowej sprawie (uchwała stanowi załącznik nr 7 do protokołu).  
 
Ad. 4 

Przewodniczący Rady poinformował, iż zgodnie z wymogami 
statutowymi protokół Nr VI/11 z obrad X sesji Rady Powiatu, która odbyła się 
w dniu 19 września 2011 roku, był wyłożony do wglądu wraz z załącznikami  
w Wydziale Organizacyjno-Prawnym Starostwa Powiatowego (pok. nr 309) 
oraz był dostępny tuż przed rozpoczęciem sesji. Żadne uwagi do w/w protokołu 
nie wpłynęły. Zapytał następnie, czy radni w tej chwili chcą zgłosić pytania  
i wnioski do w/w protokołu. 

W związku z brakiem uwag do protokołu, Przewodniczący obrad zamknął 
dyskusję i zarządził głosowanie nad jego przyjęciem.  

Rada Powiatu, w głosowaniu jawnym, stosunkiem głosów: 17 „za”,  
0 przeciwnych i 1 wstrzymującym się przyjęła protokół Nr VI/11 z obrad X sesji 
Rady Powiatu z dnia 19 września 2011 roku.  
 
Ad. 5 

Przystępując do realizacji kolejnego punktu porządku obrad sesji 
Przewodniczący zwrócił się z prośbą o zabranie głosu przez Wicestarostę.  

Głos zabrał Wicestarosta Piotr Bożko, który poinformował, iż radni przed 
rozpoczęciem obrad dzisiejszej sesji otrzymali Sprawozdanie z pracy Zarządu 
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Powiatu w okresie międzysesyjnym (Sprawozdanie stanowi załącznik nr 8 do 
protokołu). Następnie przedstawił kluczowe zagadnienia będące przedmiotem 
obrad Zarządu Powiatu. Poinformował, iż w okresie od 20 września do 28 
października 2011 r. Zarząd obradował na 4 posiedzeniach. W okresie 
sprawozdawczym podjęto 14 uchwał, między innymi:  
− w sprawie przeprowadzenia konsultacji dotyczących projektu Programu 

współpracy Powiatu Bielskiego z organizacjami pozarządowymi,  
− w sprawie przeprowadzenia kontroli w Samodzielnym Publicznym 

Zakładzie Opieki Zdrowotnej w Bielsku Podlaskim,  
− w sprawie uchwalenia Regulaminu Organizacyjnego Powiatowego Urzędu 

Pracy w Bielsku Podlaskim,  
− w sprawie zaakceptowania sprawozdania końcowego z wykonania zadania 

publicznego zleconego do realizacji organizacji pozarządowej w 2011 roku,  
− w sprawie powołania Komisji Przetargowej (dot. sprzedaży budynku Bursy 

Szkolnej) oraz w sprawie ustalenia wysokości wadium w przetargu ustnym 
nieograniczonym na sprzedaż nieruchomości stanowiącej mienie Powiatu 
Bielskiego, 

− w sprawie zmian w planie wydatków budżetu Powiatu Bielskiego na 2011 
rok.  

Ponadto Zarząd Powiatu:  
− rozpatrzył i zatwierdził projekt wniosku aplikacyjnego o dofinansowanie 

przebudowy ul. Chmielnej w Bielsku Podlaskim w ramach Narodowego 
Programu Przebudowy Dróg Lokalnych, 

− rozpatrzył i zatwierdził projekt umowy zawieranej pomiędzy Powiatem 
Bielskim a Komendą Wojewódzką Policji w Białymstoku i Komendą 
Powiatową Policji w Bielsku Podlaskim w sprawie dofinansowania przez 
Powiat Bielski wymiany nawierzchni dziedzińca Komendy Powiatowej 
Policji w Bielsku Podlaskim, 

− dokonał zmian w planach finansowych jednostek na rok 2011,  
− rozpatrzył i zatwierdził dokumenty dotyczące umieszczenia dziecka  

w rodzinie zastępczej, upoważniając Starostę i Wicestarostę do ich 
podpisania,  

− rozpatrzył i zatwierdził projekty umów i aneksów do umów zawartych  
z samorządami gminnymi na realizację zadań inwestycyjnych, upoważniając 
Starostę i Wicestarostę do ich podpisania,  

− rozpatrzył wniosek dyrektora Powiatowego Zarządu Dróg w sprawie 
rozważenia możliwości partycypacji w kosztach przebudowy skrzyżowania 
ulic Mickiewicza i Kazimierzowskiej w Bielsku Podlaskim wraz z budową 
sygnalizacji świetlnej,  

− rozpatrzył wniosek dot. wyrażenia zgody na organizację nauczania 
indywidualnego w roku szkolnym 2011/2012 dla ucznia klasy I A I Liceum 
Ogólnokształcącego im. Tadeusza Kościuszki w Bielsku Podlaskim,  
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− rozpatrzył i przyjął sprawozdanie z działalności finansowej SP ZOZ  
w Bielsku Podlaskim za miesiąc sierpień 2011 r.,  

− rozpatrzył i przyjął informację dyrektora SP ZOZ w Bielsku Podlaskim  
w sprawie struktury przychodów i kosztów oddziałów szpitalnych  
w odniesieniu do analogicznego okresu roku 2010,  

− rozpatrzył i przyjął materiały sesyjne stanowiące przedmiot obrad dzisiejszej 
sesji.  

Następnie Przewodniczący zwrócił się do radnych z pytaniem, czy 
chcieliby zabrać głos w tym punkcie.  

Radny Zdzisław Tworkowski zauważył, iż w projekcie budżetu na 2012 
rok przewidziane są koszty na budowę drogi gminnej w Gminie Wyszki, tj. 
drogi Niewino Kamieńskie – Niewino Borowe – Niewino Stare – Niewino 
Popławskie. W związku z powyższym zapytał jaką kwotę planuje się z budżetu 
powiatu przeznaczyć na w/w zadanie oraz jaki jest zakres prac. 

Starosta poinformował, iż wspólnie z Gminą Wyszki złożono do 
Narodowego Programu Przebudowy Dróg Lokalnych partnerski wniosek. O ile 
droga uzyska dofinansowanie z w/w programu nakłady, które wynikają z zajęcia 
pasa drogowego zostaną pokryte przez powiat.  

Radny Zdzisław Tworkowski zauważył, iż dobrze byłoby wystąpić o 
budowę drogi powiatowej Niewino Borowe do drogi powiatowej Szpaki-Sasiny.  

Wobec braku kolejnych uwag do analizowanego materiału 
Przewodniczący obrad zamknął dyskusję w tym punkcie stwierdzając, iż Rada 
Powiatu zapoznała się ze Sprawozdaniem z pracy Zarządu Powiatu w okresie 
międzysesyjnym.  

 
Ad. 6 

Przechodząc do realizacji kolejnego punktu porządku obrad sesji – 
Informacja Podlaskiego Wojewódzkiego Inspektora Ochrony Środowiska  
o stanie środowiska na terenie Powiatu Bielskiego (Informacja stanowi 
załącznik nr 9 do protokołu), Przewodniczący zwrócił się do przedstawiciela 
WIOŚ w Białymstoku z pytaniem, czy chciałby uzupełnić przedmiotową 
Informację.  

Głos zabrał Pan Grzegorz Bok, który szczegółowo omówił poszczególne 
aspekty rozpatrywanej Informacji.  

Następnie Przewodniczący zwrócił się do radnych z pytaniem, czy chcą 
zabrać głos w tej sprawie.  

Radny Józef Michałowski poinformował, iż ochrona środowiska to 
nieustające przedsięwzięcia mające na celu zapewnienie czystego powietrza, 
dobrej jakości woda, zdrowej żywności, a w rezultacie dobre samopoczucie 
mieszkańców wsi i miast. Wielokrotnie w środkach masowego przekazu 
powtarza się stwierdzenie, że jeżeli pszczoły wyginą to ludziom pozostanie 
kilka lat życia. Jest to poważny problem gdyż w ciągu kilku ostatnich lat 
populacja pszczół znacznie się zmniejszyła. W związku z powyższym bardzo 
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ważne są zaakcentowane w rozpatrywanej Informacji sprawy dotyczące 
prowadzonego monitoringu wód i powietrza. Głównym problemem gmin 
wiejskich, a taką jest gmina Brańsk, jest kanalizacja, oczyszczenie i właściwe 
zagospodarowanie ścieków. W ostatnich latach wybudowano ok. 300 
przydomowych oczyszczalni, które w znacznym stopniu poprawiły komfort 
życia mieszkańców wsi. Mieszkańcy dużych miast coraz częściej przenoszą się 
na stałe na wieś, aby tam korzystać z jej uroków i czystego środowiska.  
W miesiącu październiku br. do użytku oddano trzy nowoczesne oczyszczalnie 
ścieków w miejscowościach: Kiersnówek, Majerowizna i Kiersnowo, który 
całkowicie rozwiązuje problem ścieków w tych miejscowościach. Nowoczesne 
oczyszczalnie funkcjonują także w szkołach oraz w innych obiektach 
użyteczności publicznej. Obecnie czynione są starania przez Wójta Gminy 
Brańsk w celu wybudowania kolejnych oczyszczalni, które całkowicie rozwiążą 
problem na terenie gminy. Następnym bardzo ważnym aspektem są tzw. dzikie 
wysypiska, które w trybie natychmiastowym należy zagospodarować. Na słowa 
uznania zasługuje organizowana przez szkoły akcja sprzątanie świata, gdzie 
młodzież inspirowana przez wychowawców sprząta przydrożne rowy, zagajniki, 
nieużytki, zwykle zaśmiecane przez dorosłych. Radny poruszył także problem 
selektywnej zbiórki odpadów. Dzięki temu składowisko, które jest drogie  
i trudne do zbudowania, mające ograniczoną ilość miejsca, poprzez mniejszą 
ilość odpadów będzie służyło na dłużej. Powtórne użycie surowców ma wpływ 
na oszczędniejsze składowanie ograniczonym zasobem surowców naturalnych, 
które w stanie niepogorszonym powinniśmy przekazać następnym pokoleniom. 
Zwrócił się także z pytaniem w jaki sposób można zagospodarować czysty 
popiół drzewny? 

Pan Grzegorz Bok poinformował, iż odpowiedź na w/w pytanie nie jest 
możliwa w chwili obecnej gdyż do jej udzielenia niezbędne jest sięgnięcie do 
klasyfikacji odpadów. Odpady, które nie zostały ujęte w w/w klasyfikacji jako 
szkodliwe można zagospodarować, np. żużel paleniskowy, który 
wykorzystywany jest do utwardzania nawierzchni dróg.  

W związku z tym, iż gros kontroli przeprowadzono po złożeniu 
doniesienia radny Zdzisław Tworkowski zapytał, czy jest to regułą, że WIOŚ 
kontrole przeprowadza na żądanie. Poprosił także o wyjaśnienie, czy w sytuacji 
gdy widać że rurą odprowadza się ścieki do rowu a następnie do rzeki konieczne 
jest łapanie sprawcy na gorącym uczynku? Zapytał także o to, który dym jest 
bardziej szkodliwy drzewny czy ze spalania węgla? 

Pan Grzegorz Bok poinformował, iż Inspektorat ma określone cele 
krajowe. W ubiegłym roku sprawdzano m.in. czy wytwórcy odpadów, 
wprowadzając na rynek odpad zawierający elementy niebezpieczne, wywiązują 
się ze swoich obowiązków, tj. zagwarantowania określonego poziomu odzysku 
tego odpadu. Prowadzone działania są ograniczone środkami finansowymi.  
Z uwagi na fakt, iż ochrona środowiska jest głównym aspektem działalności 
Inspektoratu zgłaszane w tym zakresie skargi podlegają szczególnej uwadze  
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i zgodnie z ustawowymi kompetencjami podejmowane są czynności 
sprawdzające. W 2010 roku było ok. 250 skarg. Wskazanie sprawcy nie jest 
takie proste. Często mimo powtarzającego się zanieczyszczania środowiska 
złapanie sprawcy na gorącym uczynku nie jest możliwe. Wystąpienie do sądu  
z wnioskiem o ukaranie możliwe jest dopiero po przedstawieniu prokuratorowi 
dokumentów wskazujących sprawcę. Tak więc chcąc rozwiązać problem trzeba 
złożyć donos wraz z dowodem w sprawie (zrobienie zdjęć, filmu dla 
samochodu, przy czym widoczne powinny być tablice rejestracyjne). Odnośnie 
pytania dotyczącego szkodliwości dymu Pan Grzegorz Bok poinformował, iż 
bardziej szkodliwy jest dym ze spalania węgla, zawierający siarkę, benzopiren. 
Poinformował przy tym, iż szkodliwe dla zdrowia są także tak popularne 
ostatnio grillowanie, czy też palenie papierosów. Problem z siarką na terenie 
naszego województwa występuje cały czas, niemniej jednak w tej chwili został 
opanowany.  

Radny Anatol Wasiluk zapytał, czy ewentualne palenie liści, gałęzi po 
pracach jesiennych lub wiosennych w sadzie jest dozwolone? 

Pan Grzegorz Bok poinformował, iż palenie np. liści, gałęzi jest 
zabronione, a regulacje w kwestii karania posiadają samorządy gminne.  

Wobec braku kolejnych uwag do analizowanego materiału 
Przewodniczący obrad zamknął dyskusję stwierdzając, iż Rada Powiatu 
zapoznała się z przedmiotową Informacją.  
 
Ad. 7 

Przechodząc do realizacji kolejnego punktu porządku obrad sesji – 
Sytuacja w zakresie bezrobocia w Powiecie Bielskim w 2011 roku (Informacja 
stanowi załącznik nr 10 do protokołu), Przewodniczący Rady zwrócił się  
z pytaniem, czy dyrektor PUP chciałaby uzupełnić przedmiotową Informację.  

Głos zabrała Pani Beata Dawidziuk – Dyrektor Powiatowego Urzędu 
Pracy w Bielsku Podlaskim informując, iż w roku bieżącym w stosunku do roku 
2010 stopa bezrobocia w powiecie bielskim nieznacznie wzrosła, wzrost nie 
przekracza jednak 1% w stosunku do roku ubiegłego. Powiat bielski kolejny już 
rok ma najniższą ze stóp bezrobocia w województwie, która wynosi ok. 8,9%. 
W odniesieniu do Sprawozdania, które sporządzono na koniec sierpnia br. na 
koniec września zauważa się niewielki wzrost osób bezrobotnych, ma to jednak 
związek ze wzrostem obserwowanym corocznie w sezonie jesienno-zimowym. 
Rok 2011 różni się od 2010 roku głównie ze względu na bardzo ograniczoną 
kwotę środków Funduszu Pracy przeznaczonych na aktywizację osób 
bezrobotnych. Fundusz Pracy zablokowany jest przez Ministra Finansów  
i traktowany jako stabilizacja budżetu. W związku z mniejszą ilością środków 
przeznaczanych na aktywizowanie bezrobotnych znajdujących się w trudnej 
sytuacji zauważa się niewielki wzrost procentowy osób długotrwale 
bezrobotnych, czy też zarejestrowanych w urzędzie kobiet. Ubiegając się w br.  
o środki z Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki należy wykazać wysoką 
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efektywność zatrudnieniową po aktywizacji zawodowej bezrobotnych. Nie 
wywiązanie się ze wskazanej w kontrakcie efektywności zatrudnieniowej grozi 
zwróceniem całości środków. Pani dyrektor poinformowała, iż roku bieżącym 
przyjęto inną zasadę dystrybuowania środków. Powiatowy Urząd Pracy 
proponuje pracodawcom podpisanie umów przedwstępnych, gdzie pracodawca 
gwarantuje zatrudnienie po okresie subsydiowania, np. po stażach. Przestano 
także współpracować z pracodawcami, którzy z takich umów się nie 
wywiązywali, bądź zmieniali je w trakcie. Ponadto Powiatowy Urząd Pracy  
w Bielsku Podlaskim jako jeden z nielicznych urzędów uzyskał w 2011 roku 
pieniądze na wsparcie grupy osób młodych w ramach programu pt. „Mamy 
pracę zostajemy”. W partnerstwie z powiatem Wysokomazowiecki realizowany 
jest także program specjalny z rezerwy Ministerstwa Opieki Społecznej. 
Warunkiem przystąpienia do programu było zadeklarowanie min. 70% 
efektywności zatrudnienia po jego zakończeniu. Nie ma tutaj zagrożenia zwrotu 
środków po niewywiązaniu się ze złożonej deklaracji. W ramach programu poza 
pozyskaniem środków na zakładanie firm, na staże, na zatrudnienie, objęto 
młode osoby wkraczające na rynek pracy doradztwem zawodowym, 
indywidualnym wsparciem przez pośredników pracy. Uczestnicy otrzymują 
także port folio zawierające materiały dotyczące ich przebiegu zawodowego, 
możliwości, kompetencji. Szkoleni są także z internetowych metod 
poszukiwania pracy.  
Pani dyrektor poinformowała, iż mimo mniejszych środków w 2011 roku 
bezrobocie drastycznie nie rośnie, na co wpływ ma niezła kondycja lokalnych 
przedsiębiorców, którzy nie zwalniają, a wręcz zatrudniają, zgłaszają też do 
PUP więcej ofert pracy. Powstają także inwestycje dookoła IKEI, co wpływa na 
zwiększenie ilości ofert pracy. Nawiązując do wypowiedzi przedstawiciela 
WIOŚ poinformowała, iż Powiatowy Urząd Pracy w Bielsku Podlaskim jest 
partnerem w projekcie obejmującym swym zasięgiem teren województwa 
podlaskiego, pt. „Zielone miejsca pracy” gdzie wypracowane są rekomendacje 
dotyczące zatrudnienia związane z tzw. zielonymi miejscami pracy, czyli 
miejscami pracy dot. gospodarki odpadami, odnawialnych źródeł energii, czy 
wspieraniem zatrudnienia w firmach, które mają wysokie certyfikaty jakościowe 
dot. ochrony środowiska.  

Następnie Przewodniczący zwrócił się do radnych z pytaniem, czy chcą 
zabrać głos w tej sprawie.  

Radny Mirosław Bałło zauważył, iż wielu młodych, wykształconych 
absolwentów, którzy z roku na rok zasilają armię bezrobotnych, są zniechęcani, 
zdruzgotani na samym początku swego startu życiowego, wręcz niszczeni 
zawodowo, poprzez podejście do ich bezrobocia, do poszukiwania pracy. 
Wobec powyższego często młodzi wykształceni ludzie opuszczają nasz powiat. 
Głównym tego powodem jest zmniejszanie, zamiast zwiększania funduszy na 
młodzież, zbyt małe docenienie młodzieży przez system. Zauważył także, iż 
przy rozpatrywaniu wniosków o skierowanie na staż każdorazowo powoływana 
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jest komisja.  
Radny Zdzisław Tworkowski zauważył, iż stopa bezrobocia w powiecie 

bielskim jest dosyć dobra, na tle naszego województwa i kraju.  
W rozpatrywanej Informacji zapisano, iż na wskaźnik bezrobocia ma wpływ 
głownie dobra kondycja lokalnych firm, a także realizowanie nowych inwestycji 
zwłaszcza związanymi z inwestycją IKEA. Odnosząc się do działających na 
naszym terenie innych firm min. firmy SUEMPOL radny zapytał, czy 
zatrudniająca znacznie więcej pracowników niż IKEA firma jest na 
cenzurowanym? Ponadto odnosząc się do tabeli dot. stopy bezrobocia  
w poszczególnych gminach radny zauważył, iż po powstaniu fabryki IKEA 
stopa bezrobocia w gminie Orla jest najwyższą stopą w gminach wiejskich, 
dorównując miastu Bielsk Podlaski.  

Pani Beata Dawidziuk zgodziła się z tym, iż młodzi ludzie są  
w szczególnie trudnej sytuacji na terenie powiatu bielskiego. Odpowiedzią na tą 
trudną sytuację był projekt Powiatowego Urzędu Pracy pt. „Mamy pracę – 
zostajemy”. W roku bieżącym PUP jako jeden z niewielu urzędów dostał środki 
z rezerwy ministra na realizację tego projektu. Relatywnie w stosunku do 
poziomu bezrobocia na terenie całego województwa wskaźnik bezrobocia ludzi 
młodych jest wyższy. W powiecie bielskim są miejsca pracy bardziej 
produkcyjne. Łatwiej znajdują więc pracę osoby o nieco niższych 
kwalifikacjach. Tak się przedstawia sytuacja na terenie województwa 
podlaskiego w stosunku do całej Polski, jak również na terenie powiatu 
bielskiego w porównaniu do województwa. Naturalne jest to, że ze wschodu 
wyjeżdżają na zachód, z mniejszych miejscowości do większych. Pani dyrektor 
poinformowała, iż zatrudnienie w firmie IKEA nie powoduje wzrostu ilości 
miejsc pracy, generuje natomiast miejsca pracy dla podwykonawców. Sposób 
rekrutacji IKEI i firm które pracują dla IKEI jest nieco inny niż przedsiębiorców 
pozostałych. Na początku rekrutowano kadrę o bardzo wysokich 
specjalizacjach, gdzie jednym z warunków zarówno dla osób pracujących  
w biurze jak też na produkcji, była obowiązkowa znajomość języka 
angielskiego. Rekrutacja odbywa się na kilku poziomach: międzynarodowym, 
ogólnopolskim, wojewódzkim, powiatowym. Jeżeli osoba z powiatu ma 
wysokie kwalifikacje to może znaleźć tam pracę. Pani Beata Dawidziuk 
poinformowała, iż na linii Powiatowy Urząd Pracy – SUEMPOL nie widzi 
żadnych problemów, na potwierdzenie czego poinformowała, iż firma 
korzystała z subsydiowanych form pomocy.  

Wicestarosta poinformował, iż firma SUEMPOL nie jest na 
cenzurowanym, a współpraca z nią od lat jest dobra. Jest to firma licząca się 
bardzo nie tylko na rynku bielskim, czy powiatowym, wojewódzkim, ale także 
na krajowym. Stanowi ona wizytówkę naszego powiatu. Każda firma, która 
powstaje na terenie powiatu, także firma SWEDSPAN, powinna cieszyć 
radnego powiatowego. Obecna kadra tej firmy w części pochodzi z Bielska 
Podlaskiego, w części z terenu innych samorządów z terenu powiatu, w dużej 
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części niestety pochodzi spoza naszego terenu. Wymogi kwalifikacyjne są na 
tak wysokim poziomie że na terenie powiatu bielskiego nie znajdują się osoby te 
warunki spełniające. 450 osób znajdzie zatrudnienie przy produkcji w fabryce 
krzeseł, należy więc sądzić że procent mieszkańców z naszego terenu będzie 
proporcjonalnie większy. Nie tylko pracownicy są dobrodziejstwem powstania 
firmy. Są to także firmy kooperujące, firmy współpracujące. Wzrosły także ceny 
nieruchomości w Bielsku Podlaskim, ceny najmu domów, pokoi, mieszkań dla 
firm kooperujących z tym zakładem. Drogą rozwoju dla samorządów gminnych 
jest stwarzanie warunków dla wszelkich firm zarówno tych dużych jak i tych 
małych. To wtedy ludzie będą znajdowali pracę, a powiat bielski będzie 
konkurencyjny. Nie powinno się stwarzać wrażenia, że dzieje się źle. Goście  
z innych powiatów zazdroszczą mieszkańcom powiatu bielskiego szybkiego 
rozwoju gospodarczego, niskiego bezrobocia, co widoczne jest chociażby  
w wyglądzie miasta Bielsk Podlaski. Zaznaczył przy tym, iż bezrobocie nigdy 
nie będzie zerowe, ponieważ część osób zarejestrowanych jako bezrobotne 
poszukujące pracy ma tak niskie kwalifikacje i nie jest zainteresowana ich 
podnoszeniem, będzie więc trudno znaleźć dla nich ofertę.  

Radny Zdzisław Tworkowski zauważył, iż nie mówił, że nie cieszy się  
z powstania firmy IKEA. Poinformował jedynie, że w sprawozdaniu PUP jest 
wyeksponowana firma IKEA, a zatrudniająca bardzo dużo ludzi firma 
SUEMPOL, gdzie wybudowano piękną halę bez wsparcia, przyjazdu 
Prezydenta, Premiera, została pominięta.  

Radny Mirosław Bałło zapytał w jaki sposób PUP powiadamia młode 
osoby o możliwości skorzystania z realizowanych programów? Zauważył, iż 
bezrobocie na terenie gminy Orla jest utajone. Jako przykład podał brak 
zainteresowania osób bez pracy na zapotrzebowanie zgłoszone przez 
produkujący rusztowania zakład pracy „Delta” w Szczytach. Z terenu gminy 
Orla tylko kilka osób o niskich kwalifikacjach pracowało na terenie budowy 
fabryki IKEA, reszta osób nie była bowiem zainteresowana podjęciem pracy.  

Pani Beata Dawidziuk poinformowała, iż niechęć do pracy jest znana dla 
PUP i dla dyrektora MOPS-u. W oparciu o wspólne projekty, obejmujące 
doradztwo i szkolenia, pracownicy PUP udzielają tym osobom pomocy  
w znalezieniu pracy. Czasami w ramach projektu 19 spośród 20 uczestników 
znajduje zatrudnienie. Zdarzają się także sytuacje, gdzie osoby idące na projekt 
ostrzegają się wzajemnie przed skutkiem udziału w programie, tj. podjęciem 
pracy. Są również przypadki, że osoba bezrobotna, po otrzymaniu propozycji 
pracy, rezygnuje z udziału w programie ze względu na otrzymywanie świadczeń 
z różnych źródeł tzw. „socjalu” w większej wysokości. Mimo wspólnych 
działań nie ma możliwości zaktywizowania tych osób. Zdarzają się też sytuacje 
gdzie osoby, które 20 lat nie pracowały wypchnięte na siłę odnajdują się po 
podjęciu zatrudnienia. Jako przykład podała organizowanie subsydiowanej 
pomocy w szpitalu bielskim, gdzie osoby zaczynają inaczej funkcjonować, 
zaczynają inaczej patrzeć na życie, odnajdują chęć do pracy. Informacja o 
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programach specjalnych, zawierająca warunki uczestnictwa w projekcie trafia na 
stronę internetową PUP. Prowadzony jest także nabór poprzez pośredników, 
doradców. Miał być prowadzony nabór przez ogłoszenia prasowe, jednak koszt 
tych ogłoszeń został wyrzucany z projektu. Udzielanie wywiadu w prasie nie 
zawsze skutkuje, bowiem cóż po artykule, który ukaże się trzy tygodnie po 
rozpoczęciu naboru i praktycznie może się okazać że nie ma już miejsc. 
Czynione są starania, by ogłoszenia jak najszybciej trafiały do publicznej 
wiadomości. Pani dyrektor poinformowała, iż nie wyobraża sobie 
dystrybuowania posiadanych środków w sposób jednostkowy, z tego też 
względu wnioski rozpatrywane są komisyjnie.  

Radny Mirosław Bałło zapytał na jakiej postawie jeden z absolwentów 
jest gorszy od drugiego, jeden otrzymuje pomoc a drugi nie?  

Pani Beata Dawidziuk poinformowała, iż zgodnie z obowiązującymi 
przepisami we wniosku o zatrudnienie na staż, pracodawca ma możliwość 
wskazania z imienia i nazwiska konkretnej osoby. Ponieważ wszystkie 
zawierane umowy są obarczone tzw. efektywnością, czyli deklaracją 
pracodawcy o zatrudnieniu danego absolwenta, to pracodawca ma prawo 
wyboru osoby, którą zatrudni po odbyciu stażu. W sytuacji gdy we wniosku nie 
ma wskazania konkretnej osoby, PUP przedstawia wnioskodawcy kilka 
propozycji, spośród osób spełniających określone przez pracodawcę 
kwalifikacje, minimalny poziom wykształcenia, a pracodawca ma prawo 
wyboru stażysty. Często wykazanie się przez absolwentów inicjatywą, poprzez 
odwiedzenie kilku zakładów pracy, celem prezentacji swojej osoby, skutkuje 
złożeniem przez kierownika zakładu wniosku ze wskazaniem danej osoby  
z imienia i nazwiska.  

Wobec braku kolejnych uwag Przewodniczący obrad zamknął dyskusję 
stwierdzając, iż Rada Powiatu zapoznała się z przedmiotową Informacją.  
 
Ad. 8  

Przechodząc do realizacji kolejnego punktu porządku obrad sesji – 
Informacja o realizacji zadań oświatowych za rok szkolny 2010/2011, 
przygotowaniu do nowego roku szkolnego oraz o wynikach sprawdzianów  
i egzaminów zewnętrznych w szkołach prowadzonych przez Powiat Bielski 
(Informacja stanowi załącznik nr 11 do protokołu), Przewodniczący Rady 
poinformował, iż radni wraz z materiałami sesyjnymi otrzymali także 
odpowiedź Zarządu Powiatu na wniosek komisji (wniosek wraz ze 
stanowiskiem Zarządu stanowi załącznik nr 12 do protokołu). Zwrócił się 
następnie do radnych z pytaniem, czy chcą zabrać głos w tej sprawie.  

Wobec braku uwag Przewodniczący obrad zamknął dyskusję 
stwierdzając, iż Rada Powiatu zapoznała się z przedmiotową Informacją.  
 
Ad. 9 

Przechodząc do realizacji kolejnego punktu porządku obrad sesji – 
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Podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie określenia zadań, na które Powiat Bielski 
przeznacza środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych 
w 2011 roku (projekt uchwały stanowi załącznik nr 13 do protokołu), 
Przewodniczący Rady zwrócił się do radnych z pytaniem, czy chcą zabrać głos 
w tej sprawie.  

W związku z brakiem uwag Przewodniczący Rady zamknął dyskusję  
w tym punkcie oraz poddał pod głosowanie rozpatrywany projekt uchwały.  

Rada Powiatu, w głosowaniu jawnym, stosunkiem głosów: 18 „za”,  
0 przeciwnych i 0 wstrzymujących się podjęła uchwałę Nr XI/79/11  
w przedmiotowej sprawie (uchwała stanowi załącznik nr 14 do protokołu).  
 
Ad. 10 

Przechodząc do realizacji kolejnego punktu porządku obrad sesji – 
Podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie ustalenia wysokości opłat za zajęcie 
pasa drogowego (projekt uchwały stanowi załącznik nr 15 do protokołu) 
Przewodniczący zwrócił się do radnych z pytaniem, czy chcą zabrać głos w tej 
sprawie.  

W związku z brakiem uwag Przewodniczący Rady zamknął dyskusję  
w tym punkcie oraz poddał pod głosowanie rozpatrywany projekt uchwały.  

Rada Powiatu, w głosowaniu jawnym, stosunkiem głosów: 18 „za”,  
0 przeciwnych i 0 wstrzymujących się podjęła uchwałę Nr XI/80/11  
w przedmiotowej sprawie (uchwała stanowi załącznik nr 16 do protokołu).  
 
Ad. 11 

Przechodząc do realizacji kolejnego punktu porządku obrad sesji – 
Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej z wyników kontroli przeprowadzonej  
w Zespole Szkół Nr 3 im. Wł. St. Reymonta w Bielsku Podlaskim 
(Sprawozdanie stanowi załącznik nr 17 do protokołu), Przewodniczący Rady 
zwrócił się do radnych z pytaniem, czy chcą zabrać głos w tej sprawie. 

Wobec braku uwag Przewodniczący obrad zamknął dyskusję 
stwierdzając, iż Rada Powiatu zapoznała się z przedmiotowym Sprawozdaniem.  
 
Ad. 12 

Przechodząc do realizacji kolejnego punktu porządku obrad sesji – 
Podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie udzielenia pomocy finansowej  
w formie dotacji celowej Gminie Miejskiej Bielsk Podlaski z przeznaczeniem na 
remont Pomnika Niepodległości Polski w Bielsku Podlaskim (projekt uchwały 
stanowi załącznik nr 18 do protokołu) Przewodniczący Rady zwrócił się do 
radnych z pytaniem, czy chcą zabrać głos w tej sprawie.  

W związku z brakiem uwag Przewodniczący Rady zamknął dyskusję  
w tym punkcie oraz poddał pod głosowanie rozpatrywany projekt uchwały.  
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Rada Powiatu, w głosowaniu jawnym, stosunkiem głosów: 17 „za”,  
0 przeciwnych i 1 wstrzymującym się podjęła uchwałę Nr XI/81/11  
w przedmiotowej sprawie (uchwała stanowi załącznik nr 19 do protokołu).  

 
Ad. 13 

Przechodząc do realizacji kolejnego punktu porządku obrad sesji – 
Podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie zmian w budżecie Powiatu Bielskiego 
na 2011 rok (projekt uchwały stanowi załącznik nr 20 do protokołu), 
Przewodniczący Rady poinformował, iż radni wraz z materiałami sesyjnymi 
otrzymali także autopoprawkę Zarządu do rozpatrywanego projektu uchwały 
(autopoprawka stanowi załącznik nr 21 do protokołu). Zwrócił się następnie do 
radnych z pytaniem, czy chcą zabrać głos w tej sprawie.  

W związku z brakiem uwag Przewodniczący Rady zamknął dyskusję  
w tym punkcie oraz poddał pod głosowanie rozpatrywany projekt uchwały.  

Rada Powiatu, w głosowaniu jawnym, stosunkiem głosów: 18 „za”,  
0 przeciwnym i 0 wstrzymujących się podjęła uchwałę Nr XI/82/11  
w przedmiotowej sprawie (uchwała stanowi załącznik nr 22 do protokołu).  
 
Ad. 14 

Przechodząc do realizacji kolejnego punktu porządku obrad sesji – 
Podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie zmiany uchwały w sprawie Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Powiatu Bielskiego na lata 2011-2020 wraz z prognozą kwoty 
długu i spłat zobowiązań na lata 2011-2020 oraz wykazu przedsięwzięć (projekt 
uchwały stanowi załącznik nr 23 do protokołu), Przewodniczący Rady zwrócił 
się do radnych z pytaniem, czy chcą zabrać głos w tej sprawie.  

W związku z brakiem uwag Przewodniczący Rady zamknął dyskusję  
w tym punkcie oraz poddał pod głosowanie rozpatrywany projekt uchwały.  

Rada Powiatu, w głosowaniu jawnym, stosunkiem głosów: 18 „za”,  
0 przeciwnych i 0 wstrzymujących się podjęła uchwałę Nr XI/83/11  
w przedmiotowej sprawie (uchwała stanowi załącznik nr 24 do protokołu).  
 
Ad. 15 

Przystępując do realizacji punktu – Interpelacje i zapytania 
Przewodniczący Rady zwrócił się do radnych z pytaniem, czy chcieliby zabrać 
głos w tym punkcie.  

Radny Zdzisław Tworkowski zauważył, iż w czasie trwania kampanii 
wyborczej i po jej zakończeniu na drogach powiatowych było pełno banerów,  
w większości pochodzących z komitetu Platformy Obywatelskiej. W związku  
z powyższym radny zwrócił się z pytaniem, czy za w/w banery, które jeszcze  
w części wiszą, zostały naliczone opłaty?  

Pan Leszek Aleksiejuk poinformował, iż problem dotyczący umieszczania 
materiałów wyborczych nie występuje tylko na drogach powiatowych, ale także 
na drogach gminnych, krajowych, wojewódzkich. Za część materiałów 
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wyborczych były uiszczane opłaty na podstawie wydanych decyzji. Część z nich 
umieszczona została nielegalnie. Działania zarządców dróg są trudne  
i ograniczone, ponieważ pojawiające się w okresie kampanii wyborczej 
materiały chronione są prawem na mocy przepisów kodeksu wyborczego, a do 
ich usunięcia upoważnione są wyłącznie policja bądź służba miejska. 
Podejmowane były próby reakcji m.in. poprzez apelowanie do komitetów 
wyborczych o usunięcie nielegalnych, umieszczonych bez zezwolenia 
materiałów wyborczych. Tematu nie dało się całkowicie wyeliminować, 
ponieważ za każdym razem należy wszczynać czasochłonne postępowanie 
administracyjne. Obecnie mało jest reklam, plakatów które pozostały.  

Radny Zdzisław Tworkowski zauważył, iż materiały wisiały na 
wszystkich drogach, ale poruszona przez radnego kwestia dotyczy sytuacji na 
drogach powiatowych. Ordynacja wyborcza mówi wyraźnie, iż plakat, baner jest 
chroniony wyłącznie gdy umieszczony jest za zgodą właściciela nieruchomości, 
bądź drogi. Plakat zawieszony nielegalnie nie podlega żadnej ochronie.  

Pan Leszek Aleksiejuk poinformował, iż konsultował tą sprawę z radcą 
prawnym. Zgodnie z jego interpretacją zarządca drogi ma prawo prosić o zdjęcie 
plakatu wyborczego, który zostanie uznany za zagrażający bezpieczeństwu 
funkcjonowania danej drogi, do zdjęcia uprawniona jest policja albo służby 
miejskie jeżeli takie występują.  

Radny Zdzisław Tworkowski zwrócił się do radcy prawnego z prośbą  
o opinię prawną w tej kwestii.  

Radca prawny Pani Julita Fidziukiewicz podzieliła stanowisko zawarte  
w opinii radcy prawnego PZD w Bielsku Podlaskim. Poinformowała, iż jeżeli 
zajdzie taka potrzeba może się ustosunkować do tego problemu na piśmie.  

Radny Zdzisław Tworkowski zwrócił się z prośbą o wyjaśnienie tej 
kwestii na piśmie.  

Kolejnych interpelacji i zapytań nie zgłoszono.  
 
Ad. 16 

Przystępując do realizacji punktu – Sprawy różne Przewodniczący 
zwrócił się do radnych z pytaniem, czy chcieliby zabrać głos w tym punkcie. 

W związku z brakiem chętnych do zabrania głosu w tym punkcie 
Przewodniczący Rady poinformował, iż uchwałą Nr II-00312-122/11 Składu 
Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Białymstoku z dnia 10 
października 2011 r. wyrażono pozytywną opinię o możliwości sfinansowania 
deficytu przedstawionego w uchwale Rady Powiatu w Bielsku Podlaskim  
Nr X/76/11 z dnia 19 września 2011 r. w sprawie zmian w budżecie Powiatu 
Bielskiego na 2011 rok (uchwała stanowi załącznik nr 25 do protokołu).  

Następnie Przewodniczący zaprosił wszystkich obecnych do udziału  
w uroczystościach związanych z obchodami 93. rocznicy odzyskania przez 
Polskę niepodległości. Szczegółowy program radni otrzymali w dniu 
dzisiejszym w przekazanym zaproszeniu.  
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Kolejnych spraw różnych nie zgłoszono.  
 

Ad. 17 
Porządek obrad został w tym punkcie wyczerpany, w związku z tym 

Przewodniczący Rady Powiatu o godzinie 1220 zamknął posiedzenie XI sesji 
Rady Powiatu w Bielsku Podlaskim.  

Na tym protokół zakończono.  
 
 
Protokołowała:       Przewodniczący Rady 
 
Joanna Popławska      Adam Miron Łęczycki  
 
 


